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Írásbeli választ igénylő kérdés

országgyűlési képviselő

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Orbán Viktor
Miniszterelnök Úrhoz:

„Meddig tartható, hogy a Kormány helyett az id őjárás dönt? ”

címmel.

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Számtalan alkalommal fordultam Önhöz és Kormányának minisztereihez a parlagf ű problémájának
ügyében. Habár az elmúlt időszakban úgy tűnhetett, hogy a Kormányzatnak komolyan szándékába n
áll lépéseket tenni a hatékony parlagfű elleni védekezés terén, mára már nyilvánvaló vált, hog y
2011-ben nem történik semmi a pollenszám drasztikus csökkentésére .
Az elmúlt időszakban több civil szervezet fordult hozzám az említett probléma kapcsán. Jelen
írásbeli kérdésemben, az általuk felvetett kérdéseket továbbítom Önnek .

Kérdezem Miniszterelnök Urat :

Miért tűri a Kormány, hogy a parlagfű terjedése és a betegek száma évr ő l-évre
emelkedjen?
Mikor fog a Kormány elrendelni katasztrófaállapotot, mert Magyarországon, heteken
belül a parlagfű pollenkoncentrációja olyan magas lehet, hogy az indokolttá tenné ?
Mikor fogja a Kormány belátni, hogy a helyzet tarthatatlan, valós kormányzati segítségr e
van szükség azonnali hatállyal ?
Mivel magyarázható az a tény, hogy számtalan kérés ellenére az országos parcella szintű
felmérés sem történik meg, ami minden munka alapja lenne ?
Hogyan várhatja a Vidékfejlesztési Minisztérium a probléma megoldását a
közmunkaprogramtól, miközben azt sem tudja pontosan, hogy mely területek
szennyezettek parlagfű által?
Hogyan írhatott ki meghívásos pályázatot önkormányzatoknak az illetékes minisztérium,
mikor még a feltérképezés sem történt meg teljeskörűen?
A helikopteres beazonosítást miért a növényvédelem tervezi végezni, mikor a
parlagfüves területek „észrevétele” a földhivatalok feladata ?
A helikopteres felméréssel miért várták meg a növény virágzásának idejét ?
Mivel magyarázható az a tény, hogy a probléma kezelésére rendelkezésre álló pénze k
tételes elszámolása nem történik meg ?
Mikor fogja a Kormány belátni, hogy a probléma áttekintéséhez, irányításához a
minisztériumokon átível ő hatáskörrel felruházott vezető, azaz
kormánybiztos/kormánymegbízott kinevezése szükséges?



Mikor fog a Kormány szembenézni azzal a ténnyel, hogy hazánkban a parlagfű-pollen
rendkívül magas koncentrációja miatt a nemzet egészsége a tét és a betege k
életminősége és életkilátása nagyban különbözik egészséges társaikétól ?
Mikor fogja a Kormány belátni, hogy nem tartható az a koncepció, melynek értelmébe n
jelenleg a Vidékfejlesztési Minisztérium feladata a probléma kezelése, de azt teljesíteni
nem tudja és úgy tűnik, nem is akarja?
Mikor látja be a Kormány, hogy politikai sandaság helyett a problémát érdemben kezelni
kötelessége?

Kérem, Tisztelt Miniszterelnök Úr, személyesen Ön válaszoljon a fent felsorolt kérdésekre, és ne
adja át a válaszadás jogát a Vidékfejlesztési Minisztériumnak, mert éppen az a probléma, hogy a z
említett minisztérium úgy tűnik, nem minden esetben a megoldás határozott szándékával viszonyu l
a témához, inkább az agrárérdekek vezetik, sem mint a csaknem 2 millió magyar beteg embe r
érdeke.
Továbbá ismételten kérem, a Kormány azonnal nevezzen ki kormánymegbízottat/kormánybiztost a z
akut probléma kezelésére! Szüntesse meg az intézményi jogsértő gyakorlatot, hozza nyilvánosságr a
a 2010-es és 2011-es "parlagfű elleni közérdekű védekezések végrehajtásának támogatása" fejezet i
kezelésű előirányzathoz tartozó intézkedési tervet! Kérje fel az Állami Számvevőszéket a pénzek
jogszerű és tételes elszámoltatására! Követelje meg a betegek szempontjából érdemi eredmény t
elérni akaró intézkedések végrehajtását a semmitmondó magyarázkodások helyett, vizsgálja meg ,
hogy kit terhel felelősség az érdemi munka elmulasztásáért és legfőképpen, kerüljön végrehajtásra
azonnal olyan rövidtávú program, ami garanciát nyújt, hogy a Kormány valóban elkötelezett a téma
érdemi kezelésére.

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . augusztus 11 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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